
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 6. 1. 2009. 
 
   Přítomni:   doc. Novák doc. Pavlík, dr. Balej, dr. Žižková, dr. Sýkorová Dvorníková,                
                     ing. Lauterbach. 
    

1. Děkan informoval z kolegia rektorky: 
- proběhla diskuse ke směrnici o doplňkové činnosti na UJEP, 
- ediční činnost na rok 2009 byla schválena, 
- došlo k posunu v harmonogramu projektů VaVpI, 
- projekt na implementaci JVS je ukončen, CD s JVS jsou k dispozici u PR manažerky, 
- Výroční zpráva UJEP za rok 2008 – členové vedení PřF zašlou děkanovi podklady do    
  30. 1. 2009, 
- děkan vedení seznámil s novými příkazy a směrnicemi UJEP a dodatky     
   Organizačního řádu UJEP, 
- vedení Filosofické fakulty UJEP se snaží o revizi transformační smlouvy, 
- rektorka vyzvala k podávání návrhů na cenu pro vědce udělenou Royal Society. 

2. Proděkan Pavlík informoval: 
- o finančních prostředcích na Specifický výzkum v roce 2009, 
- jsou nově stanovená kritéria pro zadávání podkladů do databáze RIV (za rok 2008) 
- IGA PřF – čerpání prostředků z roku 2008 je uzavřené, podávají se projekty na rok    
   2009. 

3. Proděkanka Žižková informovala: 
- dne 2. 2. 2009 proběhnou obhajoby disertačních prací doktorandů, dojde ke zveřejnění   
   oznámení a autoreferátů na úřední desce, 
-  byl odeslán návrh na nový bakalářský studijní program „Matematika a její použití       
    v přírodních vědách“, 
-  poslední verze Stipendijního řádu PřF byla poslána kolegiu k připomínkování,  
-  dne 22. 1. 2009 proběhne na UJEP „Den otevřených dveří“. 

4. Proděkan Balej informoval: 
-  poslední verze Organizačního řádu PřF byla rozeslána vedení k odsouhlasení do 9. 1.      
   2009,  
-  proděkan vypracoval plán kvalifikačního růstu, vedení bude připomínkovat do 12. 1.   
   2009, následně bude rozeslán katedrám k vyplnění, 
-  dne 13. 1. 2009 proběhnou obhajoby Rozvojových projektů, 
-  dne 7. 1. 2009 proběhne výběrové řízení na obsazení místa akademického pracovníka   
   na katedru biologie. 

5. Tajemník informoval: 
- ze strany rektorátu je snaha o korekci požadavků na čerpání FRIM na rok 2009, 
- katedra chemie má v úmyslu realizovat kurz „Poradce pro výživu“ v rámci   
  celoživotního vzdělávání, 
- je třeba vypracovat dohodu mezi PřF a FŽP o podmínkách užívání nového   
   kapalinového chromatografu. 

 
 
 
                                                                                    Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                                       Děkan PřF  
 
Zapsala: Y. Jůzová                                                                           


